開學須知

各位家長/同學:

鑒于疫情持續,2020/21 學年 9 月份起將以網上授課,直至另行通知。為確保學生於新學年能作好準備,請同學留意以下須知:

- (1) <u>8月27日或之前(星期四)</u>請登入學校電郵,並按指示登入新學年所屬 Google Classroom 群組。
- (2) <u>8月31日(星期一)早上十時至十一時</u>為<u>第一次班主任課</u>,請當日<u>提前10分鐘登入</u>所屬班別的會議室,並等待班主任指示。
- (3) <u>9月1日(星期二) 早上九時至十時</u>會進行<u>第二次班主任課</u>,隨後進行<u>開學典禮</u>。請準時透過網上出席。

如有任何查詢或需學校提供技術支援,請盡早致電 24140157 與校務處職員聯絡。

寶安商會王少清中學 謹啟 2020年8月25日

25 August 2020

Dear Parents / Students,

In view of the COVID-19 outbreak, starting from September of the 2020/21 school year, classes will be conducted online until further notice. To ensure full preparation for the new school year, please be reminded of the followings:

- (1) Students should access their school email <u>on or before 27 August (Thursday)</u> and follow the instructions to login to their new Google Classroom.
- (2) The <u>1st Class Teacher Session</u> will be held on <u>31 August (Monday) from 10am to 11am</u>. On that day, please enter the meeting group <u>10 minutes ahead</u> and wait for your class teacher's instructions.
- (3) The <u>2nd Class Teacher Session</u> will be held on <u>1 September (Tuesday) from 9am to 10am</u>, followed up by the <u>School Opening Ceremony</u>. Please attend the online event on time.

If you have any enquiries or require technical support from the school, please contact the School Office at 24140157 as soon as possible.